
پـائز: حضـور بازیکنـان بـزرگ در
تیم ملی مهم نیست/ کسی با شیوه

کارم مخالف است، نیاید
9 - اردیبهشت - 1403

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛نشست خبری موریس موتا
پائز، سرمربی تیم ملی والیبال از ساعت ۱۰ امروز یکشنبه در سالن

اجتماعات کمیته ملی پارالمپیک آغاز شد.

در ابتدای نشست وحید مرادی نایب رئیس فدراسیون والیبال گفت: ما
برای انتخاب سرمربی تیم ملی یک ماراتن را پشت سر گذاشتم و این
توفیق بود که پائز را به خدمت گرفتیم. شرایط حساسی در پیش داریم
و به همین دلیل رییس فدراسیون از من خواست به عنوان مدیر

فدراسیون نیز فعالیت کنم.

وی افزود: کار بسیار سختی برای کسب سهمیه المپیک داریم و پائز هم
چنین باوری دارد.

پائز نیز در ابتدای صحبتهای خود گفت: خوشحالم که در ایران هستم.

به تازگی کارمان را شروع کردیم. همکاری نزدیکی با مرادی دارم .
ما با قلب و عشق تلاش میکنیم یک اتفاق خوشایندی رقم بزنیم و آن

اتفاق کسب سهمیه المپیک است.

سرمربی تیم ملی درباره اینکه به او، مربی برزیلی – فرانسوی گفته
میشود، گفت: من متولد برزیل هستم. ۳۷ سال پیش به فرانسه رفتم و
در این کشور ماندگار شدیم. اما اصالت خودم را حفظ کردم. هم فرهنگ

برزیل را حفظ کردم و هم فرهنگ فرانسوی را.
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وی درباره کیفیت والیبال ایران عنوان کرد: همه میدانند کیفیت
والیبال ایران چقدر خوب است. به خصوص در ردههای پایه قوی است و
بازیکنان کیفیت خیلی خوبی دارند. میدانیم کار سختی داریم اما حس

خوبی دارم.

پائز درباره انصراف برخی بازیکنان از حضور در تیم ملی عنوان کرد:
حضور بازیکنان بزرگ در تیم ملی خیلی مهم نیست و باید دنبال ساخت
تیم باشیم. در ۲ سال گذشته خیلی از این بازیکنان بودند اما نتایج

خوب نبود.

وی افزود: زمان زیادی نداریم اما یک هدف داریم که همه باید آن را
باور داشته باشند. بازیکنان باید با قلبشان برای تیم ملی بازی
کنند. اگر کسی این باور را نداشته باشد بهتر است در تیم ملی

نباشد. امیدوارم تابستان امسال اتفاق خوبی رقم بخورد.

موضوع سفارشی بودن بیاحترامی به فدراسیون است

سرمربی تیم ملی والیبال درباره اینکه گفته شده، وی با سفارش
مسئولان فدراسیون بینالمللی والیبال این سمت را بر عهده گرفته،
گفت: من باور نمیکنم این موضوع تاثیری در انتخاب من داشته باشد.
فکر نمیکنم برزیلیهای فدراسیون بینالمللی چنین کاری انجام دهند،
من چنین مسئلهای را باور ندارم. رزومه من مشخص است و ۲۵ مقام
آوردم. در کشورهای مختلف با فرهنگهای مختلف کار کردم و این مسئله
باعث شده ساخته شوم و تجربیات من مهمتر از توصیه برای من است.

این مسائل بیاحترامی به فدراسیون والیبال است.

مرادی نائب رئیس فدراسیون والیبال در پاسخ به این سئوال تصریح
کرد: ما هیچ پیشنهادی در این خصوص از فدراسیون بینالمللی دریافت
نکردیم و پائز را بر اساس سوابقش انتخاب کردیم. او مربی جنگندهای
است و به حقایق تیم ملی توجه دارد. انتخاب او هیچ ربطی به

فدراسیون بینالمللی ندارد.

از والیبال ایران شناخت قبلی داشتم

پائز درباره اینکه چه شناختی از بازیکنان حاضر در اردوی تیم ملی
دارد، اظهار داشت: من به افرادی که کنارم هستند گوش میدهم. در
اوکراین هم بودم زمان کمی برای تماشای لیگ ایران داشتم اما بیشتر
از حد تلاش کردم و حتی کمبود خواب هم پیدا کردم. همه بازیهای لیگ
را ندیدم اما با دو دستیارم همکاری داشتم. البته من شناخت قبلی



از والیبال ایران داشتم.

وی در پاسخ به سوال خبرنگار ایرنا مبنی بر اینکه آیا میتواند
مقابل بازیکن سالاری در تیم ملی ایستادگی کند، تصریح کرد: ستارهها
میتوانند باعث چالش شوند، اما من هیچ وقت این چالش را نداشتم،
چرا که همیشه به آنها اهمیت دادم و حتی در مسائل شخصی شأن کمک

کردم. مهم نیست چه کسی رئیس باشد مهم موفقیت تیم است.

تصمیمگیرنده نهایی من هستم

سرمربی تیم ملی در مورد انتخاب دستیارانش گفت: مهمترین موضوع
درباره کادر فنی این است که توانمندترین افراد با بالاترین کیفیت
را بیاوریم. من با مارسلو که مربی بدنساز تیم ملی است کار کردم.
درباره معیار انتخاب دستیاز ایرانی هم چنین معیاری داشتیم. اکبری
رزومه پررنگی دارد و او از طرف فدراسیون معرفی شد و چون در ایران
نبودم باید بهترین آنها را انتخاب میکردم. شاید اختلاف نظری وجود
داشته باشد اما این مسئله باعث پیشرفت خواهد شد. فدراسیون نظراتش

را میگوید اما من تصمیم گیرنده هستم.

پائز در مورد اینکه برای اولین بار سرمربی یک تیم ملی شده، اظهار
داشت: اطلاعات شما دقیق نیست، زیرا من سرمربی تیم ملی والیبال

زنان فرانسه به عنوان نفر اول بودم.

سبک کار ولاسکو را در عملکرد بازیکنان میبینم

وی در خصوص اینکه با کدام مربیان اسبق تیم ملی والیبال برای قبول
پیشنهاد فدراسیون والیبال مشورت کرده، گفت: با خولیو ولاسکو،
کولاکوویچ و یک مربی بدنساز که از والیبال ایران شناخت کافی دارند
در ارتباط بودم و قبلا همکاری کردم، اما مشورت رسمی برای این
موضوع نداشتم. سبک کار ولاسکو را در عملکرد بازیکنان ایران در
تمرینات میبینم. به هر حال والیبال ایران سبک خاص خود را دارد و

باید برای رسیدن به اهداف همه با هم تلاش کنیم.

با کوبا و صربستان برای حضور در پاریس رقابت داریم

سرمربی تیم ملی والیبال درباره اینکه آیا قول صعود به المپیک را
به فدراسیون والیبال داده، تصریح کرد: در ورزش کسی نمیتواند قول
قطعی پیروزی دهد. آن چه من قول دادم این بود که با تمام توان
برای راهیابی به المپیک تلاش میکنم. آن چه شفاف است تلاش و کار در



کنار هم است و اگر نشد حریف ما بهتر بوده است. فاکتوری که خیلی
مهم است بحث ذهنی بازیکنان است و این از فرهنگ ایران نشات میگیرد
که جنگندگی دارند. با کوبا و صربستان و … رقابت داریم و فشار روی
همه تیمها هست اما این که بازیکنان با قدرت مبارزه کنند، خیلی
مهم است. من به ایران آمدم چون کیفیت بازی بازیکنان ایرانی را

میدانم و در سال ۲۰۱۴ این کیفیت را در بازی با برزیل دیدم.

اینکه ولاسکو در ایران بوده برایم مهم نیست

پائز در پاسخ به این سوال که کار کردن با تیم ایران که قبلا
مربیان بزرگی همچون ولاسکو را داشته، استرس برای وی ایجاد نمیکند،
تصریح کرد: من با افراد مختلفی در جهان کار کردم. فلسفه کاریام
این نیست که چه کسی بالاتر یا پائینتر از از من است. ولاسکو میراث
بزرگی در والیبال ایران گذاشته است. اما من به این موضوع فکر
نکردم، ولاسکو فشاری برای من ایجاد نمیکند. مهم این است که در
آینده باید چکار کنیم. باید برای ادامه مسیر بیشتر بدانیم، اینکه
مربیان بزرگی در والیبال ایران کار کردند، مهم این است اما در
حال حاضر باید چکار کنیم؟ البته قطعا ولاسکو مربی خوبی است ولی من

به این موضوع زیاد فکر نمیکنم و اهمیت نمیدهم.

گذشته را باید فراموش کنیم

وی در مورد اینکه در دوره پیشین اتفاقاتی از جمله مصاحبههای
بازیکنان و.. رقم خورد چه برنامهای برای کنترل این شرایط دارد؟
پاسخ داد: برای کسب سهمیه این شیوه انتقاد کردن دستاوردی برای ما
نخواهد داشت اگر کسی با شیوه کار ما مخالف است نباید به تیم
بیاید. اگر پذیرفت و آمد دیگر انتقاد معنایی ندارد. زمان این
رسیده که گذشته را فراموش کنیم و باز هم تاکید میکنم باید فصلی
تازه را شروع کنیم. به مرادی هم گفتم درک نمیکنم با توجه به
شناختی که از تیم ملی دارم چرا این نتیجه رقم میخورد. توان
بازیکنان بیش از این است و شاید پیش از مسابقات انتقاد کردن کمی

وقت تلف کردن است.

نتیجه مهمتر از شیوه بازی است

وی افزود: الان باید کنار هم باشیم و بعد از لیگ ملتها هر نتیجهای
به دست آمد وقت نظر دادن است که کدام بخش خوب نبود، اما در حال
حاضر وقت این حرفها نیست و زمان زیادی نداریم. مربی حرفهای هستم
و میدانم در دنیای حرفهای نتیجه برای همه مهمتر از شیوه بازی



کردن است و این موضوع من را اذیت نمیکند. این شغل را که انتخاب
کردم میدانستم فشارهای رسانه و افکار عمومی وجود دارد و با این
فشارها بیشتر پیشرفت میکنم به همین دلیل عاشق فشار کاری هستم.

صداقت موسوی و غفور را دوست داشتم

سرمربی تیم ملی والیبال در خصوص غیبت موسوی و غفور و اینکه آیا
تجربه آنها به کسب سهمیه المپیک کمک نمیکرد، یادآور شد: دو
بازیکن اشاره شده قطعا کیفیت بالایی دارند اما این فاکتور هم باید
در نظر بگیریم که در این شرایط باید همه آمادگی لازم را داشته
باشند. قابل درک است اگر آنها همراه تیم ایران باشند، خیلی کمک
میکردند. بازیکن اگر قرار است با تیم باشد، باید صد درصد توان
خود را داشته باشد. من با آنها در ارتباط بودم و صداقت آنها را
خیلی دوست داشتم که گفتند شرایط لازم را برای همراهی ندارند. زمان
کمی داریم و باید با تیمهای بزرگی مبارزه کنیم. به عنوان مثال
بازی مقابل صربستان از جمله این مسابقات مهم است که نتیجه آن

حساس و تعیین کننده خواهد بود.

صعود به المپیک امکانپذیر است نه غیرممکن

وی درباره دلیل پذیرفتن هدایت تیم ملی، گفت: اگر بخواهیم بگوییم
ماموریت غیرممکن باید این واژه را برای هر چهار تیم که امتیازات
نزدیکی دارند به کار ببریم. در حالی که به نظرم امکانپذیر است نه
غیر ممکن و ما هدف داریم و این هدف و فشارها باعث بیدار شدن شما
میشود و بهتر میتوانید نسبت به وقایع عکسالعمل نشان دهید.
میتوانیم این فرصت را فراهم کنیم که توانایی واقعی خود را نشان
دهیم. احساس خوشبختی دارم که در والیبال کار میکنم چون برای من
والیبال یک عشق است که از هشت سالگی ایجاد شد و میخواهم آن را به
بازیکنانم انتقال دهم و فشار را از آنها گرفته و برای بازی

آمادهشان کنم.

مرادی نائب رئیس فدراسیون والیبال در پایان نشست گفت: نکته جالب
در نشست خبری با وجود اینکه برخی سوالات، کنایهآمیز بود پائز فقط
به این نکته اشاره کرد که میرویم تا بجنگیم. الان در موقعیت حساسی
هستیم. باید ۸۰ میلیون ایرانی حمایت معنوی کنند. الان موقع انتقاد
نیست. قرار نیست تیم ملی به دو سه بازیکن بستگی داشته باشد.
بازیکنانی که انصراف دادند در تعامل صد درصدی خواستند در تیم ملی

نباشند و هیچ قهری در کار نبود.



اتفاق عجیب در والیبال ایران؛
بازنـدهای کـه هیـچ وقـت سـقوط

نمیکند
9 - اردیبهشت - 1403

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛در فصل گذشته لیگ برتر
والیبال، تیم سایپا یکی از تیمهایی بود که باید به دسته پایینتر
سقوط میکرد. این تیم که در دور گروهی در انتهای جدول قرار گرفته
بود در مرحله پلیاوت با شکست مقابل مس رفسنجان عملا باید راهی لیگ
دسته اول میشد اما با خرید امتیاز تیم لیگ برتری هورسان فصل

آینده هم در لیگ برتر باقی خواهد ماند.

هورسان در فصل گذشته با مشکلات مالی زیادی روبرو بود اما آرش
صادقیانی هر طور بود این تیم را در لیگ برتر حفظ کرد و با توجه
به انتقال امتیاز این تیم به سایپا از فصل آینده تیمی به نام

هورسان در لیگ برتر حضور نخواهد داشت.

اتفاق عجیب اینکه سایپاییها دو فصل پیش هم به همین شکل لیگ برتری
ماندند. آنها در آن زمان امتیاز تیم سپاهان را خریدند تا فصل
گذشته هم در لیگ برتر باشند. با این شرایط آنها هر سال بار هر
نتیجهای خودشان را لیگ برتری قلمداد میکنند؛ چرا که دیگر خبری از

سقوط به دسته اول نیست.

در چنین شرایطی ذات مسابقات لیگ که برد و باخت است زیر سوال
میرود و هر تیمی که بتواند امتیاز یک تیم دیگر را بخرد حتی در
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صورت شکست در همه بازیهایش باز هم لیگ برتری میماند. فدراسیون
والیبال باید برای این مسئله راهحلی بیندیشد. اینکه امتیاز تیمها
دارای ارزش مالی شده اتفاق بدی نیست اما باید تدبیری اندیشیده
شود تا تیمهایی که سقوط میکنند نتوانند با خرید امتیاز، لیگ

برتری بمانند.

کارخـانه مشـاور عـالی فنـی رئیـس
فدراسیون والیبال و دبیر کمیته

فنی شد
9 - اردیبهشت - 1403

رئیس فدراسیون والیبال مصطفی کارخانه را به عنوان مشاور عالی فنی
خود و دبیر کمیته فنی این فدراسیون انتخاب کرد.

سـرمربی جدیـد تیـم ملـی والیبـال
وارد تهران شد

9 - اردیبهشت - 1403
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به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛موریس موتا پائز نهم
اسفندماه سال ۱۴۰۲ برای هدایت تیم ملی والیبال مردان ایران در

سال ۲۰۲۴ با فدراسیون والیبال به توافق رسید.

این مربی برزیلی – فرانسوی تیم ملی ساعت چهار بامداد امروز
(چهارشنبه پنجم اردیبهشت) از طریق فرودگاه امام خمینی (ره) وارد
تهران شد و صبح امروز با سیدمیلاد تقوی رئیس فدارسیون والیبال
دیدار و درخصوص برنامههای تیم ملی والیبال کشورمان گفتوگو میکند.

پائز از ساعت ۱۱ صبح با حضور در سالن آزادی فدراسیون در تمرینات
تیم ملی والیبال کشورمان شرکت خواهد کرد.

تمرینات تیم ملی والیبال ایران که از شنبه ۱۸ فروردین با حضور ۱۶
بازیکن جوان آغاز شده بود و از روز چهارشنبه ۲۸ فروردین با ورود
محمد فلاح، محمد ولیزاده، شهروز همایونفرمنش، مهدی مرندی، محمدرضا
حضرتپور، محمدطاهر وادی و میثم صالحی وارد فاز جدیدی شده بود، از
امروز با کادر فنی کامل پیگیری میشود تا مردان والیبال ایران خود

را برای حضور شایسته در لیگ ملتهای ۲۰۲۴ آماده کنند.

بازیکنان لژیونر هم پس از بازگشت به ایران با نظر پائز استراحتی
کوتاه خواهند داشت و در کمترین زمان ممکن به اردوی تیم ملی اضافه

میشوند.

پیمان اکبری، علی فتاحی، نوید مشجری، عبدالرضا علیزاده، امیر
ملکزاده و پویا عزیزی به عنوان مربی، محمدامین شاکری (آنالیزور)،
توحید اصغری (بدنساز)، علی حدادی (فیزیوتراپ) و محمدناصر نقرهای
به عنوان ماساژور دیگر اعضای کادر فنی تیم ملی والیبال کشورمان

در اردو هستند.

همچنین مارسلو بدنساز تیم ملی والیبال کشورمان روز دوشنبه دهم
اردیبهشت به جمع مردان والیبال ایران در تهران خواهد پیوست و



لئوناردو دستیار برزیلی پائز نیز روز جمعه ۱۴ اردیبهشت وارد
تهران خواهد شد.

لیگ ملتهای ۲۰۲۴ از یکم خردادماه در کشورهای برزیل و ترکیه آغاز
میشود که به عنوان آخرین مرحله صعود به المپیک پاریس حساسیت و

اهمیت این رقابتها را در این سال به حداکثر خود رسانده است.

تمریـن بـدنسازی محمـد موسـوی بـا
خواننده پاپ
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محمد موسوی تصویری از خودش کنار خواننده مشهور پاپ منتشر کرد.

۲ غیبت غیرمنتظره در لیست تیم
ملی والیبال
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۲ چهره سرشناس در لیست اعلام شده تیم ملی حضور ندارند.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، در لیست سی نفره اعلام شده
توسط کادرفنی والیبال ایران، گرچه بازیکنان با تجربه زیادی دیده

میشوند اما عدم حضور دو بازیکنان عجیب به نظر میرسد.

اولی مسعود غلامی سرعتی زن باشگاه شهداب یزد است. این سرعتی زن با
تجربه که عملکرد خوبی در لیگ داشت توسط پائز و کادرش به تیم ملی

دعوت نشده تا تعجب هواداران والیبال را بر انگیزد.

عملکرد او از چند تن از سرعتی زنهای دعوت شده به تیم ملی خیلی
بهتر بوده است و شنیده میشود خود او پیشاپیش انصرافش از تیم ملی

را به کادر فنی اعلام کرده است که به تیم ملی دعوت نشده است.

دومین نفر محمدرضا موذن لیبروی پیکان تهران است که در چند سال
اخیر همیشه در اردوهای تیم ملی حضور داشت. عدم دعوت او نیز عجیب
است زیرا موذن شاگرد پیمان اکبری در پیکان تهران بود و انتظار
میرفت پیمان اکبری که در حال حاضر کمک پائز در تیم ملی است او را
مجدد به تیم ملی دعوت کند که این امر صورت نپذیرفت البته تیم ملی
والیبال در این دو پست که این دو بازیکنان دعوت نشدهاند بازیکنان

سر و حال آماده بسیاری دارد که نبود این دو را احساس نکند.

پایـان همـه شایعـات/ مهـدوی و
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معـروف نـه؛ سـرمربی شهـداب مشخـص
شد
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باشگاه شهداب یزد به شکل رسمی از سرمربی جدید خود رونمایی کرد.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، باشگاه شهداب یزد پس از
قطع همکاری با محمدرضا تندروان سرمربی فصل قبل خود، رحمان محمدی
راد مربی سابق تیم ملی را به عنوان سرمربی خود انتخاب کرد تا
شایعه سرمربیگری سعید معروف و مهدی مهدوی در این تیم به حقیقت

تبدیل نشود.

پس از جلسات متعدد هیئت مدیره و بررسیهای انجام شده، رحمان محمدی
راد یکی از با دیسیپلینترین و فنیترین مربیان ایران و آسیا که در
سال ۱۳۹۷ همراه تیم شهرداری ورامین به عنوان قهرمانی رقابتهای
لیگ برتر و رقابتهای جام باشگاه آسیا ۲۰۱۹ دست یافت؛ به طور رسمی
و با عقد قراردادی یک ساله به عنوان سرمربی جدید تیم والیبال
شهداب یزد انتخاب شد و هدایت بلندقامتان شهدابی را در فصل آینده

رقابتهای لیگ برتر برعهده خواهد داشت.

لازم به ذکر است که اعضای کادرفنی و دستیاران آقای محمدی راد پس
از مذاکرات انجام شده ظرف چند روز آینده از طریق رسانههای رسمی

باشگاه معرفی خواهند شد.
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نـایب قهرمـانی ساحلیبـازان در
تور آزاد سامیلا
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تیم ملی والیبال ساحلی ایران عنوان نایب قهرمانی تور آزاد آسیایی
سامیلا را به دست آورد تا والیبال ایران سومین مدال سال ۱۴۰۳ خود

را کسب کند.

محمدی راد سرمربی شهداب یزد شد
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رحمان محمدی راد به طور رسمی به عنوان سرمربی جدید تیم والیبال
شهداب یزد معرفی شد.
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